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 Z á p i s n i c a 

z mimoriadneho 6. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Nesvadoch 

konaného dňa 23. 4. 2007 v Nesvadoch. 

 

P r í t o m n í : 

Z 12 poslancov OZ boli prítomní 9. 

Prezenčná listina je priložená k originálu zápisnice. 

 

N e p r í t o m n í: 

Holop Silvester, Haris Zoltán, Mgr. Dibusz János. 

 

Okrem toho sa zasadnutia zúčastnil JUDr. Jozef Haris - starosta obce, Ing. Luca J. - prednosta 

OcÚ. 

P r o g r a m : 

1. Viacúčelové ihrisko s umelým povrchom. 

 

J e d n a n i e : 

1. Viacúčelové ihrisko s umelým povrchom. 

 

P. starosta po zistení uznášaniaschopnosti privítal najprv v reči slovenskej a potom aj  

v reči maďarskej  prítomných poslancov  a oboznámil ich s programom jednania  

mimoriadneho 6. zasadnutia obecného zastupiteľstva. 

P. starosta informoval prítomných poslancov o zmenených podmienkach na podanie projektu 

výstavby viacúčelového ihriska s umelým povrchom v areáli základnej školy. Výhodou tohto 

projektu je, že ihrisko je využiteľné pre širokú škálu športových aktivít a nie len pre futbal. 

Ďalšou výhodou je, že sa nevyžaduje sponzorstvo a predom poukázanie finančných 

prostriedkov pre Slovenský futbalový zväz a následná realizácia. Zmenená je výška 

spoluúčasti obce zo 400 tis. Sk na 500 tis. Sk a skutočnosť, že tento projekt môžu podať na 

Úrad vlády SR len obce. Celková hodnota novovytvoreného areálu by bol cca 1,5 mil. Sk. 

Termín podania je do 27. 4. 2007. 

 

Ing. Miškovič – komisia výstavby doporučuje spracovanie predmetného projektu. Zároveň 

informoval o prejednaní tejto otázky v komisii športovej, ktorá tiež vyjadrila podporné 

stanovisko. 

 

Molnár Z. – frakcia SMK spracovanie projektu podporuje. 

 

 Pretože viacej otázok, dotazov a stanovísk zo strany poslancov neodznelo, p. starosta 

dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

2. Rozprava a interpelácia poslancov. 

 

V rámci rozpravy boli prekonzultované podmienky zmluvy o prenájme KTR obce  

Nesvady pre firmu M-Elektronik Martin. 



Prítomní poslanci vyslovili súhlas s textom zmluvy o prenájme na riadnom zasadnutí OZ. 

 

Becse O. – doporučil spracovať reláciu do MR ohľadom možnosti znovupripojenia sa 

abonentov KTR do siete za 300,- Sk s možnosťou do 30. 4. 2007. 

 

Uznesenie č. 6/2007 

z mimoriadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Nesvadoch  

konaného dňa 23. 4. 2007. 

 

I. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/  b e r i e   n a   v e d o m i e 

      návrh Komisie výstavby, územného plánovania, verejného poriadku a životného  

      prostredia pri OZ Nesvady vo veci výstavby viacúčelového ihriska s umelým povrchom  

      pomocou účelovej dotácie z Úradu vlády SR, 

B/  s c h v a ľ u j e    finančnú spoluúčasť obce Nesvady vo výške 500 000,- Sk na  

      prefinancovanie výstavby viacúčelového ihriska s umelým povrchom 42 x 22 m v prípade  

      poskytnutia účelovej dotácie vo výške 1 mil. Sk z prostriedkov Úradu vlády SR, 

C/  u k l a d á   hlavnej účtovníčke obce schválené prostriedky vo výške 500 000,- Sk zahrnúť  

      do zmeny rozpočtu obce presunom z rezervného fondu v prípade poskytnutia dotácie  

      z prostriedkov Úradu vlády SR. 

      Termín: do 30. 6. 2007 

      Zodpovedná: L. Gerhardtová- hlavná účtovníčka 

 

 Pretože iné pripomienky a dotazy zo strany poslancov neodzneli a program jednania 

mimoriadneho zasadnutia OZ bol vyčerpaný, p. starosta poďakoval poslancom za účasť 

a ukončil mimoriadne 6. zasadnutie OZ Nesvady. 

 

Ing. Ján Luca       JUDr. Jozef Haris 

prednosta OcÚ           starosta obce 

Overovatelia: 

Becsse Ottó 

Ing. Juraj Miškovič 

 

 

Zapísal: Ing. Ján Luca 

 

 

 

 

   

 

         

 

 

       

 

 


